
 

 

REFERAT styremøte 29. november Finnmark elghund klubb 

 

Dato:  Tirsdag 29.11.22 kl. 20.00 på Teams 

Tilstede:  Niklas Kruge Guthu, Jonny Andersen, Ronny Berg, Erik Strifeldt,  

Varamedlem: Arnulf Losvar, Per A, Amundsen 

Forfall: Jonny Andersen og Arnulf Losvar 

Saker:  

29.22 Referat 05.22 

 Godkjenning av referat 05.22. 

Vedtak:     

Ble ikke skrevet referat forrige møte.                                                                                                                                 

30.22  Post inn - ut  

• Epost Eva Pedersen ved regelverk blodspor 

• Epost NEKF  

• Epost Vedr utstillinger 

 

Vedtak:  

Gjennomgang av post inn.  

 

31.22 Godtgjøring for dommere. 

Til årsmøtet i 2020 på Thon hotell ble det fremlagt ett utkast til refusjoner for dommere som dømmer for 

Finnmark elghundklubb. I ettertid så har det kommet innspill som har vært positiv til at det nå er blitt litt 

system, men så er det også kommer innspill på at dommere ikke vil dømme dersom de ikke får betalt eller 

dekket sine utgifter. Styret må derfor se på denne saken til årsmøtet.  

Legger derfor fram ett utkast som omhandler all aktivitet i regi av Finnmark elghundklubb.  

Vedtak: 

Styret legger frem et forslag til årsmøte. 

 

  



32.22 Ungdomssekken 2023 

Denne sekken deles ut etter gitte kriterier og ble derfor ikke delt ut under utstillingen i Karasjok 2022.      

Styret bør ta en stilling til vedlagte kandidater. Sekken er en del av beløpet FeFo sponser oss i 3 år.  

Vedtak:  

Styret må ta en gjennomgang av kandidater som har deltatt på diverse utstillinger og prøver, slik at 

Ungdomssekken for 2022 kan deles ut i 2023, i henhold til kriteriene.  

33.22 Avtale om aversjonsdressur. 

Finnmark elghundklubb har i dag en dommer for aversjonsdressur og det foreligger en avtale, denne avtalen 

bør revideres:  

Vedtak:  

Nytt styre må lage ny avtale, når årsmøtet har vedtatt refusjonsutgifter til dommere.  

 

34.22 Regnskap. 

Har fått en melding fra kasserer om at det er utfordringer med konteringer av vippsrapporter. Årsak til 

utfordringene er når folk handler med vipps så skriver de ikke hva de har kjøpt, er det lodd etter brus! Det er 

derfor vanskelig for kasserer og kontere slik at bilaget havner på rett gruppe.  

Vedtak: 

Styret må lage et system i forhold til Vips i 2023. For regnskap 2022 må ting som er betalt via Vips uten at det 

er skrevet hva det er for noe, må settes på diverse. 

  

35.22 Årsmøte 2023 

Styret må starte arbeidet med å forberede årsmøte 2023 for driftsåret 2022 

Dette innebærer at vi må beslutte følgende: 

• Hvor skal vi ha årsmøte og bevertning (forslag 11.02.2023 kl 14.00)  

• Aktivitetsplan 2023 

• Regnskap må være klart til overlevering revisor 15.01.2023 (justeres etter når årsmøtet blir) 

• Revisjonsrapport må være ferdig til 01.02.2023 (justeres etter når årsmøtet blir) 

• Valgkomiteen må få liste over medlemmer samt hvem i styret som står på valg,  

• Årsmelding fra styret må være klart publisert til medlemmer seinest 04.02.2023 og det skal publiseres 

på hjemmesiden samt facebook siden til klubben (justeres etter når årsmøtet blir) 

Vedtak:  

Årsmøtet blir 18. februar i Karasjok på Scandic hotell klokken 14:00. Alternativt 11. februar.  

 

37.22 Eventuelt 

Ingen saker. 

Møtet slutt klokken 22:25 


